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Sebastian Dziełak, mieszkaniec Pruszkowa, wieloletni naczelnik wydziału organizacyjnego
w urzędzie miasta Pruszków został nowym sekretarzem miasta i gminy Bolimów. W drugim
etapie konkursu kwalifikacyjnego było trzech kandydatów. Pracę na nowym stanowisku
rozpoczął w czerwcu.

– Osobiście jestem bardzo usatysfakcjonowana z przebiegu konkursu, ponieważ stał naprawdę na
wysokim poziomie. O ostatecznym wyborze zadecydowały niuanse – mówi w rozmowie z „Głosem”
Marzena Słojewska, burmistrz miasta i gminy Bolimów.

Sebastian Dziełak przedstawił komisji wieloletnie doświadczenie pracy w administracji
samorządowej. Przez ostatnie lata był naczelnikiem wydziału organizacyjnego w urzędzie miasta
Pruszków.

– Warto wspomnieć, że pan Sebastian Dziełak został wybrany przez komisję jednomyślnie. Mocno
wierzę, że jego doświadczenie przełoży się w pracy na rzecz naszego miasta i gminy – dodaje



Marzena Słojewska.

Konkurencja rzeczywiście była bardzo silna. Do konkursu zgłosiła się również Magdalena
Cętkowska-Piesek, która przez wiele lat sprawowała już urząd w gminie Wiskitki. O stanowisko
ubiegał się również Grzegorz Szuplewski, który z kolei przez ostatnie lata był zastępcą burmistrza.

Marzena Słojewska przyznaje, że podczas konkursu również zwróciła uwagę na brak kandydatur z
powiatu skierniewickiego.

Szczerze przyznaje, że liczyłam na większą liczbę kandydatów. Jednak po przeprowadzonym
konkursie liczbę zrekompensował wysoki poziom zgłaszających się osób.

Marzena Słojewska, burmistrz miasta i gminy Bolimów

 

TRZY PYTANIA DO NOWEGO SEKRETARZA:

00000

Jakie są pierwsze wrażenia z zapoznania się z organizacją pracy w urzędzie miasta i gminy?

Sebastian Dziełak: – Pierwsze wrażenia są bardzo pozytywne, szczególnie jeśli chodzi o
pracowników urzędu. Natomiast sama organizacja pracy wymaga pewnych modyfikacji i zmian,
które sukcesywnie będą wprowadzane i znajdą odzwierciedlenie w poszczególnych regulaminach
obowiązujących w urzędzie.

Jaka była podjęta pierwsza decyzja w roli sekretarza? Czego dotyczyła?

– Trudno podejmować wiążące decyzje już w pierwszych dniach pracy. Jednakże pierwszą i
najważniejszą jest decyzja o zmianie regulaminu organizacyjnego urzędu, która nastąpi w
najbliższym czasie.

Jakie największe wyzwania czekają nowego sekretarza w mieście i gminie Bolimów?

– Największe wyzwanie to pogodzenie potrzeb urzędu, w tym między innymi zapewnienie właściwych
warunków pracy i obsługi mieszkańców z możliwościami finansowymi gminy.
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